

Date :2024/07/05

Ref: DXB/ACC/1786/24

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

التاريخ : 2024/07/05
المرجع : دبي /ACC/ 1786 / 24

السيد/حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings

تحية طيبة وبعد

Subject: Disclosure of the Board Meeting Results for Al Sagr National Insurance Company by circulation

الموضوع : الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين بالتميرير

This is to inform you that Al Sagr's Board of Directors met by circulation today and resolved the following:

نفيدكم بأنه قد تم عقد اجتماع مجلس الإدارة اليوم الواقع في 2024/07/05 بالتميرير وقد تم إقرار ما يلي :

- Approval has been granted by the Board of Directors for participation in the capital increase of Al Sagr Cooperative Insurance Company in the Kingdom of Saudi Arabia, representing 23%.
- The Board of Directors has approved convening a General Assembly meeting to seek shareholder approval for participation in a capital increase of Al Sagr Cooperative Insurance Company in Saudi Arabia, if necessary and required.

- تمت الموافقة على المشاركة في زيادة رأس مال شركة الصقر للتأمين التعاوني في المملكة العربية السعودية، وذلك ما يشكل 23%.
- موافقة مجلس الإدارة لعقد جمعية عمومية لأخذ الموافقة من المساهمين على المشاركة في زيادة رأس مال شركة الصقر للتأمين التعاوني في المملكة العربية السعودية إذا تطلب الأمر.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

عبد المحسن جابر
الرئيس التنفيذي

